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Besluitenlijst Commissie Stadsontwikkeling 
 

Datum: Dinsdag 01 sept 2015 Registratienummer: NOT15-0247 

Aanwezig: J.M. Does (voorzitter), A.S. Wolkorte-Flijders (commissiegriffier) 
HOP:  M.A.W. Bankras, S.C. van der Molen 
CDA:  N. Kevek, F.F.J. Zuurbier 
VVD:  A. Harren, F. Hoekstra 
SP:  C.J. Hoeksra, M.C. Ooms 
D66:  M. Feelders, J.R. Vrieswijk 
Senioren Heerhugowaard:  J.J. van der Starre, G.B. Dirkmaat 
Burgerbelang:  J.N.P. Beers, C. Zonneveld 
PvdA:  S. Brau, J Koppelaar 
ChristenUnie:  T.J. Visser, J.M Jong-Kalverboer 
Nederland Duurzaam:  F.J. Marchal, R.M. Tromp 
GroenLinks:  R. H. Schoemaker, P.J. de Groot 
Lijst Marjan Jongejan:  M. Jongejan, N.H. Arts 
 

Afwezig:  T. Degreef (SP)  
 

Bestuurlijk: Wethouders Dickhoff en Stam 

Ambtelijk: G. Kloosterman 

Nr. Onderwerp: 

01 Opening - mededelingen en vaststellen agenda 

 Afwezig: Thierry Degreef, wordt waargenomen door Cor Hoekstra 
Nuri Kevek, schuift wat later aan (20:35 uur) 

02 Publieksrondvraag - spreekrecht 

 Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

03 Vaststellen besluitenlijst 09 juni 2015 

 De notulen worden ongewijzigd vastgesteld 

04 Vaststellen termijnagenda commissie SO 

 De commissie stemt in met de in het rood aangegeven wijzigingen. 
 
Falco Hoekstra vraagt of de evaluatie Waerderhout naar voren kan worden 
gehaald. Wth. Dickhoff geeft aan dat SBB eigenaar is. Hij legt de vraag bij hen 
neer en zal schriftelijk een reactie geven. 

05 Actieve informatie vanuit het college 

 Wth. Stam geeft aan dat er een brief van de provincie is gekomen inzake de 
Zaancorridor (Nabrander Nieuws van de Dag 01 sept)  
Er worden enkele vragen gesteld, de wethouder allemaal beantwoord.  
Zij benadrukt nog eens dat de Zaancorridor (spoor Amsterdam-Heerhugowaard) 
geheel los staat van PMS (rangeerterrein) 
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06 Presentatie actieve raadsinformatie Holland boven Amsterdam (= Destinatie 

Marketing) door Mw Klein 
 Mevrouw Klein informeert de commissie middels een powerpoint presentatie over 

de promotie van het gebied (merk) Holland boven Amsterdam. Er is een urgentie 
om te professionaliseren en te versterken i.p.v. de versnipperde situatie zoals die 
nu is. Hetgeen geboden wordt is onvoldoende bekend bij gasten, er is weinig of 
nauwelijks informatie. Toerisme neemt een vlucht naar voren, besteding blijven 
achter. De vrije tijdseconomie van dit gebied moeten we versterken. Gemeenten 
moeten richtinggevend zijn en blijven sturen op hoofdlijnen.  
Informatie moet overal zichtbaar(der) worden. Werken met communicatie thema’s 
(ruimte, historie en (plaatselijke) iconen) en doelgroepen (bijv. 50+ en gezinnen 
met kinderen). De verschillende systemen moeten op elkaar afgestemd worden, 
want die vertellen vaak allemaal hetzelfde. Informatie moet goed op de kaart 
worden gezet, kijkend naar informatievoorziening, campagnes en gastvrijheid.  
 
Bestaande promotieorganisaties moeten opgaan in één geheel, met gebruik van 
alle beschikbare data, middelen en die de deelnemers centraal zetten. 
Focus voor 2016: bundel krachten en werk alvast naar één organisatie. Eén route 
(de enige) volgen met één activiteitenplan, één organisatie en één 
meerjarenbegroting 
 
Er zijn geen vragen, waarna mw. Klein wordt bedankt voor de heldere presentatie. 

07 Raadsvoorstel Erfgoed Programma 2015-2016 

 Er worden door 5 partijen (LMJ, GL, SH, CU en PvdA) enkele vragen gesteld, die 
allen door de wethouder beantwoord worden. 
 
Advies raadscommissie: Akkoordstuk voor de gemeenteraad 

08 Terugkoppeling effectindicatoren economischdomein door de 
voorbereidingscommissie ( ter kennisname) 

 Met dank aan Jos Bleeker voor het maken van de prezi, geeft Michael Feelders, 
namens de voorbereidingscommissie, een korte toelichting op het gelopen proces 
en de stand van zaken tot nu toe. 

09 Rondvraag 

 Dhr. Van der Starre (SH) geeft aan dat Bergen uit de samenwerk is gestapt, waarbij 
Distriport een groot bedrag claimt, waarvan ONHN 1/3 voor haar rekening krijgt? 
Wanneer is de raad hierover geïnformeerd? Wat zijn de financiële gevolgen? 
Wth. Stam zal hier schriftelijk op terugkomen.  

10 Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21:10 uur 

 


